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Hermed svar på spørgsmål nr. 115 af 17. november 2020. Spørgsmålet er stillet efter øn-

ske fra Kathrine Olldag (RV). 
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Skatteudvalget 2020-21
SAU Alm.del - endeligt svar på spørgsmål 115 

Offentligt



 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Vil ministeren redegøre for, om det indenfor de statsstøtteretlige rammer, vil være muligt 

at indføre afgiftsfradrag til lækageudsatte erhverv, ved indførelsen af en højere CO2-afgift 

der omfatter alle drivhusgasser på danske virksomheder? Ministeren bedes desuden for-

holde sig til statsstøtteretlige udfordringer ved at indføre et bundfradrag, som beskrevet 

af Klimarådet i dets rapport "Kendte veje og nye spor til 70 procents reduktion", marts 

2020. 

 

Svar 

Der henvises til besvarelse af SAU alm. del spørgsmål 114 af 17. november 2020. 
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